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SKOLEBESTYRELSEN 
Maglebjergskolen 

 

Onsdag d. 28. august 2019, kl. 17-19 
 

 

Deltagere: Maria, Line, Linda, Signe, Tommy, Mette, Merethe, Birgitte, Mia, Kim  
 

Afbud: Mia, Tommy, Linda, Line 

 

B = Beslutning O = Orientering D = Drøftelse 

 

1.  Godkendelse af dagsorden (B) 

 

Godkendt 

2.  Kommentarer til referat fra d. 13.6.19 (B) 

(1 bilag) 

 

Nej 

3.  Meddelelser fra: (O) 

a. Formanden  

b. Ledelsen 

c. Medarbejdere 

d. Elevrådet 

e. Andre 

a. Formand og næstformand er inviteret til et møde i hovedbiblioteket ang. bogmesterens 

budgetoplæg, Signe deltager.  

b. Merethe er hele dette skoleår en del af skolebestyrelsen. 

-Særlig fokus på registrering af voldsomme hændelser, og hvordan kan vi undgå at komme i 

disse situationer. Vi er i personalegruppen ved at lave en procedure for hvordan vi handler. 

Vores næste fokus er på at undgå magtanvendelse. En magtanvendelse kan være at flytte et 

barn fra en stol til en anden mod dets vilje.  

-Stadig én lagtidssyg og 2 som er startet skoleår med længere fravær. 

-Kommunalindsats computere/tablets skal alle elever have fra 5.klasse og op, iPads bliver 

udfaset. Der skal laves en projektbeskrivelse for implementeringen af dem. 

-10 nye børn og måske et par stykker på vej, 5 nye pædagoger og én lærer.  

- Der er indgået en aftale mellem kommunen og DLF/BUPL som erstatter det 

fællesforståelsespapir. 

- Kommunen skal spare, så der er forbud mod forplejning i 2019.  

- Vi skal have gang i vores SFO-udviklingsgruppe, vi er jo en DGI SFO, det skulle gerne 

kunne ses i vores daglige praksis.   

c. SFO-sommerferien, har været vært ved SFO festival for specialskolerne i vores område. 

Temaet var cowboy og indianer, det var stor succes. Der har været forskellige ture i løbet af 

sommeren. Der har været svømme camp det var rigtig godt. Der er nogen forældre der 

melder børnene til, og så kommer de ikke, det er spild af ressourcer. Vi må undersøge hvad 

årsagen er. Der har været mange klasse byt, det er der brugt tid på. Ellers er vi godt på vej i 

det nye skoleår. 

Lærerne har kørt på fuld skrue fra skoleårets start i uge 32, der var lokaler der skulle 

indrettes, der var møder og et førstehjælpskursus for alle lærerne, det var et super godt 

kursus. Møder på tværs på skolen har givet meget samarbejde klasserne og afdelingerne i 

mellem. A6 er nu kommet på B gangen, det går fint. Årsplaner skal være klar til 

forældremødet. 
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d. Elevrådet er ved at blive etableret, så der har endnu ikke været afholdt møder. 

 

4.  Status på skolens og kommunens 

økonomi (O) 

 

Der er blevet opfordret til at holde igen på alle 

områder. 

Også skolen skal holde igen på forbruget, lige 

nu ser det ok ud, men der kommer flere 

lønudgifter i kommende periode. Skolens 

økonomi løber rundt. Vi forventer at det 

kommer til at balancere i kommende 

kalenderår. 

5.  Skolebestyrelsens årsplan 2019-20 (D+B) 

(1 bilag) 

 

Forældremødet d. 10./9, Signe og Linda 

præsenterer skolebestyrelsen og 

skolebestyrelsens arbejde, der er 

suppleringsvalg til bestyrelsen i januar 2020, så 

der skal opfordres til at forældre melder sig. 

 

6.  Prioritering af hvilke principper vi skal 

arbejde med i dette skoleår. Der er et 

ønske i skolebestyrelsen om, at vi skal 

arbejde med et princip om 

kommunikation mellem skole og hjem 

(D+B) (3 bilag) 

Ledelsen laver udkast til princip for; 

-Trafikpolitik 

-Skole-/hjemsamarbejde og kommunikation 

mellem skole og hjem, vi skal overveje om det 

er et eller to principper?! 

 

Udkastet til begge principper behandles i 

skolebestyrelsen på kommende møder.  

 

7.  Høringssvar på økonomioplæg fra 

borgmesteren. 

Signe og Linda vil arbejde på at deres mødet i 

morgen udmunder i et fælles høringssvar. 

Signe melder tilbage om det er det der aftales, 

eller om vi skal fremrykke det næste 

bestyrelsesmøde. 

 

8.  Evt. 

 

Husk på hvad vi sætter op i gangarealer i 

forhold til fx Rasmus som er svagtseende.  

 

Linda Helene Løvenhøj   Kim Rasmussen 

Formand                         Skoleleder 

 

 


